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Председник Србије изјавио је да не би требало приватизовати Електропривреду Србије,
а да одлука о приватизацији Телекома још није донета.

"Нисам велики присталица продаје ни ЕПС-а, ни Телекома јер су те компаније важне за
вођење економске и регионалне политике Србије", рекао је Тадић.

Председник наводи да се више залаже за регионално повезивање таквих компанија и
додаје да је приватизација Телекома Србије, која је на дневном реду, "велика тема о којој
се пажљиво размишља и сагледавају сви аспекти".

Председник је истакао да је против продаје целог јавног сектора, јер би, како је рекао,
то могло да има веома погубне последице за најсиромашније грађање, а и Србији би се
умањиле могућности вођења економске и регионалне политке.

Тадић је оценио да је Србији за одбрану курса динара и стандарда грађана потребан
прилив девиза и да је приватизација једини начин да се се обезбеди тај прилив.

Са друге стране, нагласио је, Србија мора да има утицај и на цене, на пример, струје и
енергената, да би штитила грађане.

Демократска странка, рекао је Тадић који је и председник те партије, сматра да би
након првог приватизационог таласа требало да се застане, анализирају све последице
приватизације и још једном размисли шта би требало чинити.
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